
Förbundet för Ekoparken       Styrelsen 
 
Protokoll         2015 03 14 
 
 
 
Sammanträde på Stora Skuggans Wärdshus 
 
Närvarande: Märtha Angert Lilliestråle, Bitte Liberg, Anne Murray, Richard Murray, Bengt 
Rundquist, Torbjörn Schmidt, Ole Settergren, Gunilla Sterner Kumm, Lennart Tonell, Anders 
Tranberg, Henrik Waldenström 
 
Förhinder: Lars-Åke Hörjel, Johan Tamm 
 
§ 1 Ordföranden, Richard Murray, öppnade mötet 
 
§ 2 Protokollet från mötet den 23 februari gicks igenom och godkändes efter ett tillägg. 
 
§ 3 Rapporter 
Richard Murray meddelade att han tagit kontakt med landstingsrådet Kristoffer Tamsons för att få 
diskutera Spårväg Citys dragning över Ladugårdsgärde samt den planerade järnvägsundergången 
vid Bergianska trädgården. 
 
Solna kommunfullmäktige godkände den 2 mars exploateringsavtalet för Stallmästargården. 
Richard Murray och Märtha Angert Lilliestråle ska den 17.3 träffa Anders Bodin i ärendet. 
 
Richard Murray meddelade att Gröna Lund enligt Christer Fogelmarck, marknadsdirektör för Par k 
& Resorts Scandinavia, vill behålla tomten mitt emot det nuvarande nöjesfältet men att inga större 
åkattraktioner planeras där. 
 
§ 4 Budget för pågående verksamhetsår 
Anne Murray presenterade förslag till budget för 2015. Mötet fastslog förslaget, som kommer att  
föreläggas årsmötet.  
 
§ 5 Föreningskonferens 
Den 24 maj kommer förbundet att arrangera en föreningskonferens som genomförs i form av en 
vandring i samband med Gröna Kilarnas dag. 
 
§ 6 Nästa möte 
Kommande styrelsemöte äger rum den 13 april kl 18.00  hos Bitte Liberg 
 
Vid protokollet        Justeras 
 
 
Gunilla Sterner Kumm       Richard Murray 
 
 
 
 
 
 


